

俊伸有限公司 EPOPACK
台灣桃園市中壢區自強一路 3 號 (320)
No. 3, Ziqiang 1st Rd., Zhongli Dist.,
Taoyuan City 32063 Taiwan

TEL: +886 3 463 1598
FAX: +886 3 463 1511
info@epopack.com

To:	Valued Customers	From:	EPOPACK Co. Ltd
Date:	2020,07,31	Pages:	1/1

產品停產公告

俊伸有限公司致力於提供優質的化粧品環保包材，產品不斷的修正及改善需持續並徹底的執行以提升品質。經過謹慎的評估後，即日起 T28 系列(包含品項: T28-15, T28-30, T28-50)將不再生產並於庫存使用完後全面停止銷售此款產品。如需產品的取代方案與建議，請與我們的聯繫窗口聯絡。感謝您對俊伸有限公司的支持與愛護。

俊伸團隊

Product Discontinuation Notification

By continuously making technological improvements and aesthetic refinements, EPOPACK provides storytelling packaging worldwide. After multiple re-evaluations on our product lines, EPOPACK have decided to discontinue the manufacture of T28 series (including item T28-15, T28-30 and T28-50), and to discontinue the sale of T28 series (including item T28-15, T28-30 and T28-50) once stock run out.

We appreciate and value your partnership. While we regret any inconvenience this announcement may cause, we are pleased to provide alternate products with designs that provide a better performance to the discontinuing products. Thank you.

EPOPACK Co. Ltd

Simple and sustainable
— EPOPACK storytelling packaging —

T28 series

PET Heavy Wall Bottle
In 3 size: 15, 30, 50 ML



www.epopack.com | PET heavy wall bottles | info@epopack.com

epopack

EPOPACK CO.,LTD

Simple and Sustainable